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Styrelsemöte Råsunda Idrottssällskap   Datum: 2021-02-25 
Närvarande: Johanna Swedin (JS), Annelie Weis (AW), Jessica Sandström (JSA), Kent Lilja (KL), Marcus Idegran (MI), Magnus Persson (MP) 
 
§1. Mötets öppnande – styrelsen hälsas välkomna. 
Annelie öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 
§2. Styrelsen gick igenom föregående protokoll. 
Annelie gick igenom förra protokollet, inga tillägg eller kommentarer. 
 
§3 Rapport Förening: 
- Inför årsmötet: Jessica kommer att avgå från styrelsen, övriga kommer att fortsätta. Vi har för närvarande ingen 
valberedning, vi kollar om Bjarne vill ingå i valberedningen, Vi kollar även om den som arbetar på Kansliet kan ingå i 
valberedningen. Tanken är att Magnus och Bjarne ska ingå i valberedningen. 
 
- Avgifter: Gällande medlems- och aktivitetsavgifter, så kollar AW att avgifterna stämmer,  
MP lägger sedan ut på hemsidan och skickar ut. 
 
- Intersportavtal: vår tidigare kontaktperson är sjukskriven och vi har nu fått en ny kontaktperson, vilket gjort att 
processen dragit ut på tiden. MP kollar status med Intersport och försöker påskynda processen. 
 
- Ledarmöten: vi kommer försöka få till digitala ledarmöten med de enskilda lagen. MI skickar ut en doddle. 
Vi kommer att ha ett stort ledarmöte, där alla ledare bjuds in den 25/3 klockan 19:00 – 20:00. AW samlar ihop 
information inför träffen. 
 
- Teams, MP kollar om vi har Teams och hur det fungerar med medlemskap. 
 
§4 Fotbollen rapporterar följande: 
 
- Fotbollsskolan: vi kommer göra ett utskick, MP kollar upp vad vi har gjort tidigare och hur vi ska göra. Bra också att 
lägga ut information på Facebookgruppen, Solnaungdom.  
Ingen fotbollsskola under sportlovet. 
 
- Plantider: MP kollar vad som gäller mellan vecka 10-14. 
 
- P09 laget: Jessica kommer att sluta som ledare, då hennes son valt att byta klubb. Micke och Danne är kvar som 
ledare och lager fortsätter enligt tidigare plan. 
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- Träningstider, överväga att göra ett utskick till ledarna där de får återkoppla och svara på frågorna. 
1: Är det någon dag som det inte passar att träna? 
2: Hur många dagar i veckan vill ni träna? 
 
- Ledarsidan: se till att vi har en levande ledarsida, där vi bl.a. lägger upp träningstips och Rami Shaabans dokument. 
 
- Solnacupen, MP uppdaterar inbjudan på cuper.se med åldersklasserna F14 och P15. 
 
 
 
§5 Innebandyn rapporterar följande: 
. Ordinarie seriespel är inställt, vi har anmält 2 st lag till seriespel 2.0, återstår att se om det kommer igång. 
 
§6 Ekonomirapport 
 
- Bokföringsprogram, AW har kollat med Nordea och det finns en kontoplan som kostar 179 sek/mån. AW kollar med 
Nordea om att prova på och få tillgång till inloggningsuppgifter.  AW kollar upp hur avtalet med Myrins ser ut och för 
en dialog med dem. 
 
-  
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§7 Övrigt 
Ledarträff digitalt 25/3 19:00 – 20:00. 
 
§10 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är den 24/3 klockan 18:30. 
 

Vid protokollet   Justerare  

 

Magnus Persson   Johanna Swedin 


